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- Hyvinvointiryhmä on kokoontunut syksyllä kerran. Nyt kokoonnumme toista kertaa. 

Tammikuun tapaaminen on jäänyt pitämättä. 

- Oppilaat ovat olleet säännöllisesti koulussa. Poissaoloja ei ole juurikaan ollut. Selvitykset 

poissaoloista on ilmoitettu asianmukaisesti. Etukäteen tiedossa olleista poissaoloista on 

luvat pyydetty asianmukaisesti ja oppilaat ovat huolehtineet tehtävistään poissaolojen 

ajalta. 

- Koulutapaturmilta on vältytty tänä lukuvuonna. 

- Kouluterveyskysely on toteutettu 4.-5. luokan oppilaille ja heidän huoltajilleen 

maaliskuussa. Tulokset saadaan syksyllä 2017. 

- Koosteet laajoista terveystarkastuksista luokkatasolla (1.lk, 5.lk ja 8.lk) valmistuvat kesällä 

2017. 

- Oppimisen tuen tarvetta on ollut laajalti. Kevätlukukaudeksi on saatu kouluavustaja 

lisäresurssina. Resurssiopettaja on ollut koululla yhden päivän noin kerran kuukaudessa. 

Erityisopettaja on ollut koululla kerran viikossa. Yksilölliseen ohjaukseen on ollut tarvetta ja 

sitä on tarjottu mahdollisuuksien mukaan. Ensi lukuvuonna lisäresurssina on yksi 

luokanopettaja. 

- Monialaisia asiantuntijaryhmiä ei ole ollut koolla. Oppilashuollollisia asioita on käsitelty 

lähtökohtaisesti oppimiseen liittyvien vaikeuksien näkökulmasta moniammatillisesti. 

- Koulukuraattori on pitänyt kaksi yhteisöllistä oppituntia sekä ylä- että alaluokille. Lisäksi on 

ollut yksilötapaamisia. 

- Yhteisölliseen oppilashuoltoon liittyvät koulun tapahtumat, retket, kerhot  ja muu toiminta 

ovat toteutuneet syksyllä hyvinvointiryhmässä esitetyn suunnitelman mukaisesti.  

Ainoastaan koulupoliisin vierailu ja pianokerho eivät ole toteutuneet.  Lisänä suunniteltuun 

on toteutunut kevätlukukaudella Leader:n järjestämät puuhakerhot sekä Revontuliopiston 

järjestämät kuvataidekerhot.  

- Koulukuljetukset on järjestetty linja-autoilla ja takseilla. Kuljetukset ovat sujuneet 

moitteettomasti. Odotustunteja on ollut kahtena päivänä viikossa. Oppilaat ovat viettäneet 

sen ajan kouluavustajan valvonnassa. 



- Koulun turvallisuuteen liittyvät suunnitelmat on kirjattu ja päivitetty. 

- Oppilaskunta on pitänyt kaksi kokousta. 

 

Muistion asiat kirjasi Marja Yliriesto 


